
Årsberetning 2012/13 

Der har været afholdt  5  møder i 2012 og ind til nu. 

 Opgaverne er fordelt således: 

  Formand: Annemarie, nr. 52 

  Kasserer: Vagn, nr. 67 

  Sekretær: Niels, nr. 77 

  Hjemmeside: Finn, nr. 52 -  er nu overgået til Kim. 

 

Kontingent  til  grundejerforeningen. Alle har betalt. 

Udtynding af skoven ved Jernalderlandsbyen og i Runderen. 

Ved det første møde i April fik vi sendt et brev til kommunen hvor vi bad om at få tyndet skoven ud ved 

Jernalderlandsbyen, samt ved Runderen. 

 Vi fik hurtigt svar retur hvor de lovede at udtyndingen af skoven ville ske i 2013. Vi har rykket for dette i 

februar i år, men har ikke fået svar retur endnu. Vi følger op. 

Lyskrydset. Vi har kontaktet kommunen vedr. lyskrydset ved  indkørsel til Store Klaus. Kristian og Kenneth 

var med til et møde i lyskrydset og fik diskuteret forholdene. Vi vil forsøge at få trafikken bedre  reguleret, 

specielt cykler og knallerter. 

Inspektionen gav ikke årsag til ændringer, men det er jo rart at der kommer en teknikker ud og ser på det. 

Ny vejbelægning. 

Der var lidt problemer med den nye vejbelægning. Der var revner i.  I første omgang fik vi besked 

om at dette ikke kunne reklameres, idet man ikke må holde stille med bil på asfalten og dreje de 

styrende hjul; - bilen skal være i bevægelse. Dette svar tjekkede vi med andre grundejerforeninger, 

og mange har samme problem og affundet sig med det ved at meddele beboerne med skiltning og 

på hjemmeside, at man ikke må holde stille og samtidig dreje. 

Charlotte ville ikke acceptere dette og snart kom Munch ud og reparerede skaderne. 

Vi  vil dog minde jer om ikke at dreje for meget på rettet i en stillestående bil en varm 

sommerdag 

Støjgener fra Bogensevej. 

På opfordring fra et medlem har vi kontaktet Vejafdelingen for at høre hvad de tænker vedr. støjgener fra 

vejen. Vi har fået svar retur at de er klar over at den nyeste belægning støjer lidt mere men at der ikke er 

planer om at gøre noget ved det.  Det er ganske enkelt ikke med i deres prioritering. Vi har forespurgt om 

det evt. kunne afhjælpes med beplantning men dette har, ifølge vejafdelingen ingen effekt. 



Støjgenerne kunne være et arbejdsemne for næste år. Ikke at vi har en forventning om at der vil ske noget i 

en fart, men det vil være et emne der er værd at følge op på. 

 

Ringvej 3. 

Vi har deltaget ved møderne ang. Ring 3. Både de indledende møder og ved en høring. Der var rigtig godt 

fremmøde og vejen fik den placering som vi ønskede. Altså så langt fra os som muligt. Den kommer til at 

ligge på den anden side af Næsbyhovedbroby. Vores argumenter var Kirkendrupskoven, 

vandreservoir/hensyntagende til grundvandsbeskyttelse, støjgener. 

 

Stisystem og Åslyngninger  

Vi var rundt med pjecer vedr. indvielsen på hele Store Klaus. 

Der var indvielse d. 23.9. og det var en fin dag med et stort fremmøde. 

Det er dejligt at se så mange mennesker der anvender stisystemet. Der traves og cykles som aldrig før. Selv 

skiene har været i brug i år 

Kontingent. 

Vi har drøftet forskellige muligheder for at foreningen kunne blive fri af et kontingent. En mulighed kunne 

være at lade kommunen overtage vedligehold af veje og fortove. Vi har undersøgt mulighederne men dette 

er ikke en mulighed. 

Et hængeparti. 

Vi har et hængeparti og det handler om at kloakrørene /ristene i det 3. vænge er stoppet til med sand. Der 

skal vi have kommunen ud og rense dem. 

 

Dette var min beretning for dette år. 

Annemarie Hansen. 

 

 


